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Protokół nr 7/2019 

 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się  

w dniu 24 października 2019 r. w sali bocznej przy Sali Lustrzanej przy ul. Wałowej 10,  

w godzinach od 8.30 do 8.55. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 radnych  (załącznik nr  1)  

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli (lista gości – załącznik nr  2) 

Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa  Publicznego   - p. Katarzyna Łącka – Sutkowska  

Dyrektor Wydziału Geodezji i Nieruchomości   - p. Marek Idzkiewicz  

  

Proponowany porządek obrad: 

1/ Informacja o podejmowanych działaniach, których celem będzie powołanie  jednostki 

obrony terytorialnej w Tarnowie. 

2/ Wnioski do projektu budżetu na 2020 r., potrzeby budżetowe, jakie przedstawili 

komendanci oraz miejskie jednostki organizacyjne związane  z bezpieczeństwem publicznym. 

3/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.   

 

 

Posiedzenie otworzył  i powitał zebranych Przewodniczący Komisji Porządku 

Publicznego Pan Józef Gancarz, po czym zaproponował poszerzenie porządku obrad  

o punkt „Wnioski do projektu budżetu na 2020 r.”. 

Propozycja została przyjęta, wobec czego harmonogram spotkania przedstawiał się 

następująco: 

1/ Informacja o podejmowanych działaniach, których celem będzie powołanie  jednostki 

obrony terytorialnej w Tarnowie. 

2/ Wnioski do projektu budżetu na 2020 r., potrzeby budżetowe, jakie przedstawili 

komendanci oraz miejskie jednostki organizacyjne związane  z bezpieczeństwem publicznym. 

3/Wnioski do projektu budżetu na 2020 r.”. 

4/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski.   

 

Ad.1. 

Informacja o podejmowanych działaniach, których celem będzie powołanie  jednostki 

obrony terytorialnej w Tarnowie. 

 

Dyrektor Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pan Marek Idzkiewicz poinformował, 

że utworzenie jednostki obrony terytorialnej w Tarnowie leży w gestii 11 Małopolskiej 

Brygady Obrony Terytorialnej. Przekazał również informację, nt. siedziby tarnowskiego 

batalionu obrony terytorialnej (część nieruchomości po dawnej siedzibie Zakładów 

Mechanicznych przy ulicy Kochanowskiego; 2 opcja – nieruchomość przy ul.Błonie).  

Przewodniczący poinformował, że jeśli Komisja uznałaby za konieczne - możliwe 

jest zorganizowanie w tej sprawie spotkania z Dowódcą 11 Małopolskiej Brygady Obrony 

Terytorialnej w Krakowie, przy udziale przedstawiciela WKU  Tarnowie (pismo  – załącznik 

nr  3).  

 

 
1 Lista obecności radnych.  
2 Lista gości.  
3 Pismo WKU w Tarnowie. 
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Ad.2. 

Wnioski do projektu budżetu na 2020 r., potrzeby budżetowe, jakie przedstawili 

komendanci oraz miejskie jednostki organizacyjne związane  z bezpieczeństwem publicznym. 

 

Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa Publicznego Pani Katarzyna Łącka-Sutkowska 

poinformowała, iż Komenda Miejska Państwowej Straży Pożarnej w Tarnowie zwracała się z 

wnioskiem o zapewnienie w budżecie miasta na 2020 r. kwoty 40 000 zł z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu samochodu pożarniczego. Co do Straży Miejskiej – Komendant 

będzie wnioskował o zakup samochodu dla przewozu osób nietrzeźwych i 50 000 zł na 

modernizację monitoringu  (wymiana kamer analogowych na cyfrowe). Komendant Miejski 

Policji nie składał wniosków do budżetu na przyszły rok, natomiast w projekcie budżetu 

Wydziału Bezpieczeństwa Publicznego jest zapisane 15 000 zł na nagrody  dla policjantów. 

W bieżącym roku KMP w Tarnowie uzyskała z budżetu Miasta dofinansowanie w kwocie 

95 000 zł (w tym 15 000 zł na nagrody i 80 000 zł – zakup pojazdów służbowych). Straż 

Miejska otrzymała 90 000 zł (na przebudowę monitoringu) i 80 000 zł (na zakup samochodu). 

Wydatki na KM PSP opiewały na kwotę 97 500 zł (w tym wydatki inwestycyjne – 55 000 zł, 

zakupy sprzętowe – 42 500 zł). 

 

Ponieważ głosów w dyskusji nie było – Przewodniczący zamknął ten punkt porządku 

obrad.   

 

Ad.3 

Wnioski do projektu budżetu na 2020 r. 

 

Komisja Porządku Publicznego zdecydowała się wystąpić do Prezydenta z wnioskiem 

o ujęcie w projekcie budżetu na 2020 r. kwoty 25 000 zł z przeznaczeniem na wymianę jednej  

z analogowych kamer monitoringu miejskiego na cyfrową.  

 

Ad.4. 

Sprawy bieżące  i wolne wnioski.   

 

 

W dalszej części Komisja zapoznała się z: 

1/ odpowiedzią na wniosek w sprawie wymiany żarówek w oświetleniu ulicznym przy 

przejściu dla pieszych przy kościele Miłosierdzia Bożego (załącznik nr  4); 

2/ odpowiedzią na wniosek w sprawie remontu progów zwalniających przy ul. Ks. Sitki  

(załącznik nr  5); 

3/ odpowiedzią na wniosek w sprawie uzupełnienia ubytku na przejściu dla pieszych przy 

skrzyżowaniu ul. Mościckiego i Reymonta (załącznik nr  6); 

4/ odpowiedzią na wniosek w sprawie wdrożenia zmian w oznakowaniu w rejonie szkół  

i placówek oświatowych (znacznik nr   7); 

5/ odpowiedzią na wniosek w sprawie rozwiązania problemu parkowania w pobliżu sklepu 

 
4 Odpowiedź na wniosek w sprawie wymiany żarówek w oświetleniu ulicznym przy przejściu dla pieszych przy 

kościele Miłosierdzia Bożego 
5 Odpowiedź na wniosek w sprawie remontu progów zwalniających przy ul. Ks. Sitki.   
6 Odpowiedź na wniosek w sprawie uzupełnienia ubytku na przejściu dla pieszych przy skrzyżowaniu ul. 

Mościckiego i Reymonta. 
7 Odpowiedź na wniosek w sprawie wdrożenia zmian w oznakowaniu w rejonie szkół i placówek oświatowych.   
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„Biedronka” przy ul. Westerplatte (załącznik nr  8).  

 

 

Na tym – po wyczerpaniu porządku obrad – zakończono posiedzenie.  
 

 

        Przewodniczący 

        Komisji Porządku Publicznego    

 

                       Józef Gancarz  

 
 

 

Protokół sporządziła:  

Renata Stasik 

 
8 Odpowiedź na wniosek w sprawie rozwiązania problemu parkowania w pobliżu sklepu „Biedronka” przy ul. 

Westerplatte. 


